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PROTOKÓŁ   Nr XXXVIII/06 
Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn 

z dnia 20 lutego 2006 r. 
 

 

Stan radnych - 15 

Obecnych na Zwyczajnej Sesji Rady Gminy - 15 

Stan radnych stanowi quorum i radni mogą podejmować prawomocne uchwały. 

 
Kserokopia listy obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Obrady XXXVIII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn otworzył o godz. 14
00

 

Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Górka. Powitał radnych Rady Powiatu, 

radnych Rady Gminy, Wójta Gminy Romana Prochenkę, Zastępcę Wójta 

Gminy Stanisława Biardzkiego, delegację rodziców z Bork-Wyrk, sołtysów, 

pracowników Urzędu Gminy i inne osoby przybyłe na sesję. Wyjaśnił, że sesja 

została zwołana na wniosek grupy radnych w sprawie podjęcia uchwały  

o zamiarze likwidacji z dniem 31 sierpnia 2006r. Szkoły Podstawowej  

w Borkach-Wyrkach. 
 

Kserokopia wniosku 7 radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Kserokopia listy obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 2. 

 

Następnie odczytał wniosek radnej G. Ługowskiej o udzielenie głosu rodzicom 

dzieci uczących się w Szkole w Borkach-Wyrkach w punkcie 4 porządku obrad. 

W związku z powyższym Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 

radnej. Za przyjęciem wniosku głosowało 6 radnych, a 9 radnych wstrzymało 

się od głosu. Przewodniczący zakomunikował, że wniosek radnej został przyjęty 

6 głosami „za”. Pozostałe punktu porządku obrad przyjmą kolejną numerację.  

I w tym miejscu poddał pod głosowanie porządek obrad z wniesioną zmianą. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

4. Wniosek radnej o udzielenie głosu rodzicom dzieci ze Szkoły 

Podstawowej  

w Borkach-Wyrkach. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji szkoły 

podstawowej prowadzonej przez Gminę Zbuczyn. 

6. Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy z dnia 4 lutego 2006 r. 



 2 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 
 

Wniosek radnej stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 3. 

 

Sprawozdanie z prac pomiędzy sesjami przedstawił punktowo Zastępca Wójta: 

1. Wydział Inwestycji opracowuje specyfikacje dla kolejnych inwestycji 

planowanych do realizacji w roku 2006. 

2. Złożone zostały wnioski o dofinansowanie z FOGR na przebudowę drogi 

Lipiny-Rętki, Wesółka-Grochówka (stabilizacja). 

3. Złożone wnioski o dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego budowy 

wodociągu Rzążew-Bzów-Choja (max. 250 000 zł) oraz termoizolację 

budynków Zespołu Szkół w Borkach-Kosach (max. 100 000 zł). 

4. Ogłoszony jest przetarg ograniczony na adaptację przyziemia budynku 

Zespołu Szkół w Zbuczynie na GOK wraz z zakupem wyposażenia. 

5. Ogłoszony przetarg na budowę sieci wodociągowej z przyłączami  

w miejscowości Rzążew, Bzów, Choja długości 14 673 mb sieci dla 144 

przyłączy. 

6. Wkrótce będą wyznaczone dni do podpisywania umów z PUK Siedlce na 

pojemniki na odpady. Koszt 6 zł miesięcznie + 2,5 zł dzierżawy za pojemnik. 

7. W urzędzie w Wydziale Infrastruktury wyłożony jest projekt planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości położonych wzdłuż 

trasy Nr 2. 

 

Ad. 4. 

 

W tym czasie Przewodniczący powitał posła na Sejm RP Grzegorza 

Skwierczyńskiego. 

Dalej Przewodniczący poinformował zebranych, że w dniu dzisiejszym zostały 

złożone wnioski i oświadczenia rodziców z Bork–Wyrk i kolejno pisma te 

odczytał: 

- wniosek Rady Rodziców o zmianę porządku obrad z uwzględnieniem 

zabrania głosów przez rodziców, 

- wniosek Rady Rodziców o uzasadnienie projektu likwidacji szkoły  

i przedstawienie argumentów przez 7 radnych, którzy zaproponowali 

likwidację, 

- wniosek mieszkańców wsi Borki-Wyrki o rezygnacji z budowy drogi 

łączącej Borki-Wyrki ze wsią Borki-Kosy na rzecz utrzymania Szkoły 

Podstawowej w Borkach-Wyrkach, 

- pismo Rady Pedagogicznej o udzielenie głosu przed rozpatrzeniem punktu 

o likwidacji szkoły, 
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- pismo Rady Pedagogicznej o popieraniu protestu rodziców dotyczący 

likwidacji Szkoły Podstawowej z 85-letnią tradycją, 

- pismo rodziców uczniów Szkoły Podstawowej w Borkach-Wyrkach 

przeciwko likwidacji szkoły, 

- oświadczenia rodziców uczniów Szkoły Podstawowej , że nie poślą dzieci do 

innej szkoły niż w Borkach-Wyrkach (szt. 6), 

- pismo Dyrektora Szkoły w sprawie wykonania remontów w roku 2006 sali 

gimnastycznej i części pomieszczeń dydaktycznych w starym budynku 

szkoły. 

 
Kserokopie wniosków, oświadczeń i pism stanowią załączniki  Nr 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12,  13, 

14, 15, 16, 17 do protokołu. 

 

Następnie przekazał głos radnej Grażynie Ługowskiej. Radna zwróciła się do 

Rady z prośbą o to, aby wstrzymali się od głosu w sprawie zamiaru likwidacji 

Szkoły w Borkach-Wyrkach. Podkreśliła, że jej dzieci są uczniami tej szkoły  

i nie wyobraża sobie, żeby dzieci obrębu tej szkoły tułały się po innych 

placówkach. Szkoła w Borkach-Wyrkach jest nie tylko szkołą, ale świetlicą 

wiejską i kościołem.  

 
Kserokopia pisma radnej stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 

 

Dalej wystąpiły dzieci ze szkoły w Borkach–Wyrkach i zwróciły się ze słowami 

do Przewodniczącego, Wójta i całej Rady – są uczniami szkoły, której patronem 

jest wielki człowiek, bo Kornel Makuszyński i na nim się wzorują. Dzieci 

mówiły, że nie znają się na polityce, co, za ile, dlaczego, są to słowa dla nich 

obce. Kochają swoją szkołę i nie wyobrażają sobie życia bez niej, potrzebują tej 

szkoły, tych nauczycieli i kolegów. Wyraziły nadzieje, że zanim radni podejmą 

decyzję, spojrzą im głęboko w oczy. Po tych słowach dzieci wręczyły bukiety 

Przewodniczącemu, Wójtowi i kwiaty radnym. 

Przewodniczący podziękował dzieciom za występ i kwiaty, i oddał głos 

rodzicom dzieci. 

 

P. A. Bazak: 

- Szkoła w Borkach-Wyrkach ma wielkie osiągnięcia, a mianowicie: 

- Organizuje regionalne przeglądy amatorskich zespołów tanecznych.  

W tym roku po raz 7 szkoła będzie gościła z tej racji dziesiątki zespołów. 

- Zespół tańca ludowego „Koraliki” zajął II miejsce na mazowieckim 

przeglądzie tanecznym w Warszawie i II miejsce na regionalnym 

przeglądzie. 

- Od 1991r. wydajemy gazetkę „Pół żartem-pół serio”, która dwukrotnie 

była laureatką konkursu organizowanego przez Tygodnik Siedlecki  

i Delegaturę Kuratorium Oświaty.  
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- Organizowane były 3 – krotnie kolonie artystyczne dla dzieci zrzeszonych 

w zespołach tanecznych i wokalnych działających na terenie Polski  

i Białorusi. 

- Nasze zespoły odbyły tourne po Białorusi. 

- Otrzymaliśmy wyróżnienie w konkursie języka angielskiego. 

- Uczestniczyliśmy w międzynarodowym konkursie matematycznym 

„Kangur” 

Zakończyła swoje wystąpienie: przecież takiej szkoły zamknąć nie można. 

- P. E. Kurowska – szkoła od 6 lat prowadzi oddział integracyjny dla dzieci 

niepełnosprawnych. W szkole nie ma problemów alkoholowych czy 

narkotykowych. 

- P. I. Puchalska - nie korzystamy z dowożenia naszych dzieci, jest to teren 

bezpieczny i nie wyobrażamy sobie, żeby 6-letnie dzieci miały pokonywać 

7 czy 8 km drogi. Robiliśmy wszystko dla szkoły co w naszej mocy, by ulżyć 

gminie. W roku 1994 Kuratorium Oświaty na ręce Wójta i Sołtysa złożyło 

podziękowanie za zaangażowanie, wkład pracy i środki materialne włożone 

w rozbudowę szkoły w Borkach-Wyrkach. Zadała pytanie radnym, dlaczego 

oni decydują gdzie dzieci mają chodzić do szkoły. 

- P. B. Orzyłowska – Przewodnicząca Komitetu Rodzicielskiego od 10 lat, 

współpracująca z tym samym dyrektorem. Pan Marchel jest Dyrektorem 17 

lat i nigdy nie miał wakacji. Przychodząc do Bork-Wyrk zastał budynek  

w stanie opłakanym i wspólnymi siłami, nie wyciągając rąk do Gminy 

osiągnęliśmy to co widać. Dzisiaj tutaj jest wiele osób pracujących przy 

budowie tej szkoły i przykro nam, że na 85-lecie taki prezent szykujecie.  

- P. A. Ługowski sołtys wsi – zwrócił się do Rady o wstrzymanie od głosu  

w podejmowaniu decyzji o zamiarze likwidacji. Jest absolwentem tej szkoły 

i rodzicem dzieci uczęszczających, elektrykiem i z tej racji wykonywał wiele 

prac w placówce. W ostatnim czasie świadczył usługi elektryczne  

w pracowni komputerowej i stołówce. 

- P.  Grzyniewski -  szkoła w Borkach-Wyrkach powstawała w okresie kiedy   

i Polska tworzyła się po niewoli. Panowie radni nie zapisujcie się jako ci, co 

przywracają Cara Papiuszki , nie pozwólcie , żeby pozostała jedna szkoła  

w gminie. 

- P. G. Wielicka – pytanie, budowaliśmy tą szkołę, jeśli zostanie rozwiązana, 

my pójdziemy po swoje, wyobraźcie sobie, co pozostanie w niej. 

- P. Troć – jaka jest ustawa, jeżeli do szkoły chodzi ponad 100 dzieci to 

dlaczego ja rozwiązywać? 

- P. Bazak – spójrzcie na odczucia dzieci, rodziców i nauczycieli. W szkole 

panuje rodzinny klimat. Placówka zatrudnia wykwalifikowanych nauczycieli 

nawet po kilku kierunkach, są to dobrzy fachowcy. Dzieci mają wielkie 

zaufanie do swoich pedagogów. W mniejszej placówce jest lepszy kontakt  

z uczniem. 
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- Przewodniczący Rady – w dniu dzisiejszym nie będzie podejmowana 

uchwała o likwidacji szkoły, ale o zamiarze likwidacji. Do likwidacji jest 

daleka droga. 

- Za-ca Wójta - zgodnie z art. 59 ustawy o systemie oświaty dopiero po 

podjęciu uchwały o zamiarze likwidacji wszczynana jest procedura i wtedy 

mamy czas na konsultacje, rozmowy. 

- Radca prawny - szkoła może być zlikwidowana z końcem roku szkolnego  

tj. z dniem 31 sierpnia. Organ prowadzący, w tym przypadku Rada Gminy 

jest zobowiązana na 6 m-cy wcześniej zawiadomić Kuratorium Oświaty  

i Wójta o zamiarze likwidacji. Szkoła może być zlikwidowana po uzyskaniu 

pozytywnej opinii Kuratora Oświaty. 

- Wójt – jeśli chodzi o podatki, wszystkie trafiają do urzędu i stanowią 5% 

budżetu gminy. Za ubiegły rok wynosiły 52 000 zł. 

- P. Orzyłowska – to jest cały podatek rolny i prywatnych firm razem? 

- Wójt- czy jest tak dużo firm, które mogłyby zaważyć na całym podatku. 

Podatek zawsze stanowi od 5 do 9%, reszta budżetu, to subwencja. 

Subwencja przyznana na dziecko wynosi 4 405 zł rocznie. Pieniądze te idą za 

dzieckiem, ale koszt jednego ucznia w Borkach-Wyrkach wynosi około 6 000 

zł. I tą różnicę, radni chcą, żeby sąsiednie gminy przelały za swoimi dziećmi 

do naszej gminy. Z naszej gminy jest 26 dzieci.  

- Inne pytanie padło, że w razie likwidacji zabierzecie co wasze, nie 

zrozumiałem pytania. Wszystko będzie się działo zgodnie z prawem, jeśli 

będziecie Państwo uważali, że to wasze, to odbierzecie. 

- Padło pytanie z sali – jakie zarzuty ma grupa 7 radnych do szkoły? 

- Przewodniczący Rady – jeszcze raz podkreślam, nie zamykamy szkoły. 

Odbyło się posiedzenie łącznych komisji, żadnych zarzutów nie było, 

przemawiają kwestie ekonomiczne. Chcemy w ten sposób zmobilizować 

radnych Gminy Wiśniew i Gminy Siedlce, aby dołożyli do swoich dzieci.  

W tej chwili za dzieci z tych gmin koszty ponosimy my. Jeśli będziemy mieli 

zapewnienie, że gminy sąsiednie dokładają do utrzymania szkoły w Borkach-

Wyrkach, nie będzie likwidacji jej. 

- Za-ca Wójta – było pytanie o szkołę w Borkach-Kosach do której także 

chodzą dzieci z Gminy Wiśniew, radni zapoznawali się z kosztami ucznia 

w tej szkole. Koszt ucznia szkole w Borkach-Kosach mieści się w granicy 

subwencji oświatowej. 

- Przewodniczący Rady – na terenie kraju jaki i gminy jest niż demograficzny. 

U nas rodzi się o 100 dzieci mniej rocznie, a mamy najwięcej w powiecie 

szkół do utrzymania. Są zaległości w inwestycjach, jak wodociągi, 

kanalizacje, drogi. 

- Pytanie z sali – czy nasza szkoła jest najdroższą szkołą w gminie? 

- Przewodniczący Rady – najdroższą nie jest, zajmuje II miejsce, I miejsce ma 

szkoła w Ługach Wielkich. Do szkoły w Ługach Wielkich chodzą wyłącznie 
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nasze dzieci. Chcemy zmobilizować w ten sposób sąsiednie gminy, żeby 

dołożyły się do swoich dzieci. 

- P. Bazak - Polska przystąpiła do Unii Europejskiej, a my robimy podział 

między gminami. 

- Wójt – może nie dzielmy gmin, nie występujmy o dopłaty, a rodzice sami 

dopłacą do swoich dzieci. 

- Głos z sali – my nie jesteśmy w stanie sami utrzymać. 

- Wójt – Pani nie jest w stanie, Rada także, proszę wskazać źródło 

finansowania i Rada wycofa się z uchwały. 

- Rodzic – będzie remontowana droga z Bork-Wyrk do Bork-Kosów, czy nie 

można zrezygnować z tego remontu i pieniądze przeznaczyć na szkolę. 

- Przewodniczący Rady – ta droga nie jest ujęta w załączniku inwestycyjnym, 

skąd ma Pani takie informacje? 

- Rodzic – jeśli przyjmiecie nasze dzieci do szkoły w Borkach-Kosach to 

stworzy się taka sama sytuacja i znowu trzeba będzie dopłacać. 

- Przewodniczący Rady – Wójt Biardzki tłumaczył już, że Zespół Szkół  

w Borkach-Kosach utrzymuje się wyłącznie z subwencji oświatowych, gmina 

nie dopłaca do tej szkoły. 

- Rodzic z sali – w Ługach Wielkich jest mniej dzieci, dlaczego nie można 

zlikwidować tej szkoły i dzieci dowozić do Wyrk. 

- Przewodniczący – dobrze, następnie będziemy likwidować szkołę w Ługach  

Wielkich, a Pani poda swoje nazwisko. 
 

     Jedna z matek odczytała kwoty utrzymania kilku szkół: 

 

Szkoła Ilość uczniów 
Subwencja  

(tys. zł.) 
Dopłata z UG  

(tys. zł.)  
Borki-Kosy 127 514 113 

Borki-Wyrki 110 497 162 

Czuryły 105 412 187 

Ługi Wielkie 51 213 319 

Izdebki-Kosny 71 297 215 

                              

Natomiast koszt kształcenia jednego ucznia wynosi: 

- Borki-Kosy  - 4 801 zł. 

- Borki-Wyrki  - 5 915 zł. 

- Czuryły  - 5 374 zł. 

- Izdebki-Kosny - 5 869 zł. 

- Ługi Wielkie - 7 988 zł. 

 

- Z-ca Wójta - koszt kształcenia ucznia w Zespole Szkół w Borkach-Kosach, 

czyli w gimnazjum i w podstawówce wynosi 4 398 zł, a subwencja 

oświatowa wpływa w wysokości 4 405 zł na jednego ucznia. Do szkoły  
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w Borkach-Wyrkach gmina dokłada z własnego budżetu rocznie 162 886 zł. 

Do szkoły uczęszcza 26 dzieci naszej gminy, pozostałe dzieci są z Gminy 

Siedlce i Gminy Wiśniew. Radni chcą skłonić te gminy, żeby poczuli się  

i dopłacili do utrzymania swoich dzieci. Porównując ze szkołą w Ługach 

Wielkich, to w Ługach jest 57 dzieci i są to dzieci wszystkie z terenu naszej 

gminy, a w Borkach-Wyrkach jest tylko 27 dzieci z Gminy Zbuczyn. 

- Przewodniczący – prowadziłem rozmowy z Wiceprzewodniczącym Rady 

Gminy Siedlce i jest dogodny moment, żeby zobowiązać do dopłacania, 

ponieważ Białki nie są w stanie przyjąć do swojej szkoły, również Wiśniew 

nie skłania się do przyjęcia swoich dzieci do Zespołu Szkół. 

- P. Zdanowska – to znaczy, że wy chcecie swoje dzieci puścić do Gminy 

Siedlce? 

- Przewodniczący – dobre pytanie, a ile już naszych dzieci chodzi do 

Gimnazjum do Siedlec i idą za nimi pieniądze. Podejmując zamiar likwidacji 

szkoły publicznej umożliwiamy stworzenie szkoły niepublicznej. 

- Wójt – zasada tworzenia szkoły niepublicznej jest bardzo prosta. Subwencje, 

które gmina otrzyma z ministerstwa zobowiązana jest przekazać placówce 

niepublicznej. Niekorzystne warunki stwarzają się tylko dla nauczycieli, bo 

nie chroni ich Karta nauczyciela. Nauczyciele mają inny wymiar czasu, inne 

w zasady wynagradzania. Dużo się mówi o Karcie Nauczyciela, ale jeszcze 

nikt ręki na nią nie podniósł, a główne obciążenie dla jednostki utrzymującej 

szkołę, jest utrzymanie nauczycieli. Dla mnie jest przykre uczestniczenie  

w procesie likwidacji, bardzo przeżyłem likwidowanie filii szkolnych. 

Problem tkwi w tym, że kiedyś Ministerstwo płaciło, a dzisiaj tylko 

nadzoruje, a my płacimy. Skąd Gmina ma brać pieniądze, podatek rolny od 

trzech lat jest na tym samym poziomie. 

- Mieszkanka Gminy Siedlce – czy dacie nam dzisiaj na piśmie, żebyśmy 

przedstawili problem w swojej gminie. 

- Wójt – z punktu prawnego musi być uchwała o zamiarze likwidacji, jest to 

pierwszy etap. Uchwała taka musi być podjęta najpóźniej w lutym, bo do 

końca lutego musi do was dotrzeć zawiadomienie o takim zamiarze. 

- Przewodniczący – podejmując dzisiaj taką uchwałę, macie kartę przetargową 

i uprawnienie do wystąpienia o dopłaty. Będziecie mieli w ręku atut, żeby 

szkoła pozostała, żeby sąsiednie gminy wzięli też odpowiedzialność za nią. 

- Dyrektor Szkoły P. Marchel – przyjechało tutaj mnóstwo ludzi, są to 

pokolenia absolwentów, są to ludzie, którzy przez ostatnie kilkanaście lat 

budowali tą szkołę. Czasami na przekór, bo już 10 lat temu mówiło się  

o likwidacji, a ludzie na przekór wszystkiemu walczyli o szkołę. W budowę 

włożyli wiele tygodni pracy. Wiedzieliśmy, że nie możemy liczyć ani na 

Gminę Siedlce, ani na Gminę Wiśniew. W 70% w czynie społecznym 

zbudowaliśmy salę gimnastyczną i łącznik z piętrem, a kotłownie i centralne 

ogrzewanie w starym budynku w 100% w czynie, bez złotówki z Urzędu 

Gminy. Nie można mówić o tym ludziom, że nie starali się o tą szkołę. Nie 
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chcę mówić ile osobiście pracowałem, ale mnie za to płacono, choć mogę 

powiedzieć, że pracowałem na pół społecznie. Ta szkoła tworzona była przez 

pokolenia i ma służyć ludziom. To jest 85 lat tradycji i to w tym roku jest 

jubileusz. To zły duch podpowiedział tym 7 radnym, żeby tak się zachowali. 

Wszystko to robi się w atmosferze skandalu. Jest mi bardzo przykro, że 

właśnie w tym roku musimy rozmawiać o zamiarze likwidacji. Czuję się 

jakby mi napluto w twarz. Okazuje się te 17 lat prac było niepotrzebne. Ja 

rozumiem brak pieniędzy, że trzeba dokładać, ale należałoby te zamiary robić 

w inny sposób, z większym poszanowaniem ludzi. Apeluję do radnych, żeby 

jeszcze raz się zastanowili za nim podniosą rękę. 

- Przewodniczący Rady – na temat Pana pracy wypowiadamy się w samych 

superlatywach. 

- Poseł G. Skwierczyński – na ręce Dyrektora, rodziców i dzieci składam 

gratulacje za tak wielkie zaangażowanie w budowę. To co podejmą dzisiaj 

radni jest trudnym wyborem. Ja ich rozumiem, budżet się nie rozciągnie, ale 

z drugiej strony placówka jest publiczna. Wasza decyzja poniesie 

konsekwencje. Parlament podejmował ustawy oświatowe, ale utrzymanie 

pozostawił samorządowi. Decyzja jest trudna i apelowałbym do radnych, aby 

byli przeciwni podejmowaniu uchwały o zamiarze likwidacji szkoły, żeby 

jeszcze poczekali, porozmawiali. Radni nie popierajcie tej decyzji, 

społeczeństwo was oceni. Dzisiaj ta uchwała, później podejmiecie kolejne 

uchwały o szkołach w Ługach Wielkich, czy Czuryłach. 

 

W tym miejscu posiedzenia Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach. 

Po kilku minutach przerwy Przewodniczący wznowił obrady. 

 

Ad. 5. 

 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały 

w sprawie zamiaru likwidacji szkoły podstawowej, prowadzonej przez Gminę 

Zbuczyn i poddał pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały zgodnie  

z przedłożonym projektem głosowało 9 radnych, 4 radnych było przeciw  

i 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący ogłosił, że uchwała w sprawie zamiaru likwidacji szkoły 

podstawowej, prowadzonej przez Gminę Zbuczyn została podjęta 9 głosami 

„za”. 
 

Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 19 i 20. 

 

Ad. 6. 

 

W kolejnym punkcie porządku obrad Przewodniczący zwrócił się do radnych o 

zgłaszanie uwag do protokołu Nr XXXVII Sesji Rady Gminy z dnia 4 lutego 

2006 r. Uwag nie zgłoszono. 
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W wyniku głosowania radni 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie przyjęli 

protokół z XXXVII Sesji Rady Gminy Zbuczyn. 

 

Ad. 7. 

 

W punkcie interpelacje i zapytania radnych nie było wystąpień radnych. 

 

Ad. 8. 

 

W wolnych wnioskach nikt z uczestniczących w sesji nie zabierał głosu. 

 

O godz. 15
45

 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił zakończenie obrad XXXVIII 

Sesji Rady Gminy Zbuczyn. 

 

Na XXXVIII Sesji Rady Gminy Zbuczyn podjęto: 

 

1. Uchwałę Nr XXXVIII/249/06 w sprawie zamiaru likwidacji szkoły 

podstawowej, prowadzonej przez Gminę Zbuczyn. 

 

 

 
      Protokołowała: 

 

/-/ Halina Sieczkiewicz 

 

          Przewodniczący Rady  
 

                                                                                            /-/  Sławomir Górka 
 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 


